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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Agenciji za lijekove i medicinska sredstva BiH: 

„Kada će Agencija za lijekove i medicinska sredstva BiH konačno implementirati Pravilnik o 

načinu kontrole cijena, načinu formiranja cijene lijekova i načinu izvješćivanja o cijenama 

lijekova u BiH („Službeni glasnik BiH“, broj 82/11), a na osnovi Naputka za nositelje dozvola 

za stavljanje lijekova u promet u vezi s usklađivanjem veleprodajnih cijena lijekova, koji je 

Agencija objavila u veljači 2013. godine s više od dvije godine zakašnjenja? Nedopustivi su 

pritisci farmaceutskih lobija, a prema nekim informacijama - navodno i nekih osoba iz 

Ministarstva zdravlja, u cilju odgode provedbe Pravilnika o implementaciji cijena lijekova 

formalnim primjedbama na sadržaj Pravilnika, koje su tehničke prirode i koje u biti ne bi 

smjele odgoditi njegovu primjenu. Smatram da nepoštivanjem ovih pravilnika građani u BiH, 

a i fondovi u ime njih, plaćaju najviše cijene lijekova u Europi. Zahtijevam da me obavijestite 

koje su sankcije primijenili farmaceutski inspektori prema onima koji ne poštuju ovaj 

naputak. Molim vas da mi odgovorite zbog čega je blokiran rad Povjerenstva za lijekove, 

čime se onemogućava registracija novih lijekova u BiH?“ 
 


